
Sprawozdanie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej w Mogilnie  

za rok 2024 
 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w 2024 roku pracowała  w składzie: 

• W kadencji 2018/2024 do 6 maja 2024 r. 

1. Katarzyna Barczak – przewodnicząca, 

2. Alina Dobersztyn – członek, 

3. Waldemar Krystkowiak – członek, 

4. Wioleta Michalak – członek, 

5. Karol Nawrot – członek; 

 

• W kadencji 2024/2029 od 22 maja 2024 r. 

1. Wioleta Michalak – przewodnicząca, 

2. Łukasz Gapiński – członek,  

3. Radzym Jankiewicz – członek, 

4. Małgorzata Kopeć – członek, 

5. Andrzej Kulczycki – członek,  

6. Marcin Musiał – członek;  

 

W 2024 roku Komisja pracowała zgodnie z planem pracy przygotowanym i zatwierdzonym  

w lutym 2024 r.  

W okresie sprawozdawczym ww. komisja pracowała podczas: 

a) posiedzeń przedsesyjnych, w trakcie których szczegółowo analizowano projekty uchwał 

Rady Miejskiej w Mogilnie oraz sprawozdania ZOSiP, MDK, Biblioteki Miejskiej, Muzeum 

Ziemi Mogileńskiej w Chabsku oraz Mogilno Sport Sp. z o.o. 

Zajmowano się wyrażeniem opinii proponowanych zmian budżetowych w budżecie gminy, 

analizowano Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Zapoznano się z założeniami do budżetu gminy na rok 

2025 po stronie dochodów jak i wydatków oraz opiniowano budżet na rok 2025. 

b) posiedzeń tematycznych (3 posiedzenia), w których uczestniczyli Burmistrz Mogilna Karol 

Nawrot, Zastępca Burmistrza Marcin Łączny, Skarbnik gminy Emilia Gałęzewska, Dyrektor 

ZOSiP Katarzyna Barczak oraz chętni radni pracujący w innych komisjach Rady Miejskiej - 

Łukasz Goździcki, Leszek Duszyński oraz Małgorzata Źrałka.  

W trakcie ww. posiedzeń prowadzono dyskusje, który dotyczyły następujących spraw: 

• przygotowania żłobka, przedszkoli i szkół do pracy dydaktyczno-wychowawczo-

opiekuńczej w nowym roku szkolnym 2024/2025; 

• aktualnych remontów w placówkach ( w tym remonty awaryjne); 

• omówienia etapów prac budowlanych hali sportowej na terenie Zespołu Szkolno- 

Przedszkolnego nr 2 w Mogilnie, które zostały rozpoczęte w ubiegłej kadencji ; 

• pozyskiwania nowych funduszy unijnych, bez których nie ma możliwości realizacji 

istotnych zadań inwestycyjnych w gminie; 

• usytuowania nowych, bezpiecznych przejść, zwłaszcza w okolicach placówek oświatowych. 



    c)  komisji objazdowych (2 wyjazdy), w których wzięli udział członkowie komisji, Dyrektor 

ZOSiP  Katarzyna Barczak oraz radna Rady Miejskiej Barbara Lech.  

Podczas wizyt komisji w żłobku, przedszkolach i szkołach członkowie prowadzili rozmowy  

z dyrektorami placówek na temat codziennych problemów, sukcesów, współpracy z rodzicami, 

sołectwami, Zarządami osiedli i Stowarzyszeniami.  

Komisja dostrzegła wiele zaległych remontów w poszczególnych placówkach, które nie były 

wykonane od lat.  

Wszystkie spostrzeżenia i uwagi zostały przekazane Burmistrzowi Karolowi  Nawrotowi.  

Komisja wyraziła swoje zaniepokojenie stanem technicznym niektórych placówek.  

W okresie sprawozdawczym członkowie komisji podejmowali działania na rzecz poprawy stanu 

żłobka, przedszkoli i szkół. Uczestniczyli również w uroczystościach zakończenia i rozpoczęcia 

roku szkolnego w  poszczególnych szkołach.  

Ponadto wzięli udział w uroczystościach z okazji święta Niepodległości, Aniołkowym Graniu, Gali 

,,Wolontariusz Roku” podczas, której doceniono pracę młodych wolontariuszy.  

Przewodnicząca komisji wraz z chętnymi radnymi zorganizowała przy współpracy z Zarządem 

Osiedla Nr 1, MDK i Gminą Mogilno Festiwal Piosenki Dziecięcej i Młodzieżowej ,,Śpiewam, bo 

lubię”, w którym udział wzięło 73 solistów. 

W VI 2024 roku przewodnicząca Wioleta Michalak wzięła udział w pracach komisji 

konkursowych, której zadaniem było wyłonienie dyrektorów szkół i przedszkoli (łącznie  

5 dyrektorów). 

W okresie sprawozdawczym przewodnicząca komisji brała udział w uroczystości z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej (wręczenie nagród nauczycielom) oraz w spotkaniu z pracownikami ZOSiP  

w dniu ich święta. 

Natomiast w XI 2024 roku przewodnicząca wzięła udział w spotkaniu z młodymi 

wolontariuszami ze szkół naszej gminy, podczas którego zostały im wręczone podziękowania. 

Podczas jednej z sesji Rady Miejskiej w Mogilnie przewodnicząca komisji zgłosiła wniosek  

o zorganizowanie gali dla młodych sportowców z naszej gminy, którzy nie zawsze mogą 

uklasyfikować się na podium, a w pełni zasługują na docenienie  i wyróżnienie ich wysiłku.  

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

/-/ Wioleta Michalak 


